
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Tåsen skole 

 

Referat SMU (Skolemiljøutvalget). 

Møterom i kontorfløy 28.11.2022 kl.17:00. 
 

 
Tilstede: Per H. Christiansen (H), Kim Stian Gjerdingen Bakke (rep foresatte), Julian 

Hoffmann-Vold, Hanna Bjerke Zachrisen (Elevrådets nestleder), Hanne Burum 
(Inspektør og leder for elevrådet, for rektor) 

Forfall:  May-Brith Døssland (repr.lærer) 

 

Saker: 

Sak 1/22  Innkalling og saksliste. Saker til eventuelt. 

Info om elevrådet: består av 5.-7.trinn, 2 representanter fra hver klasse. Vi har valg av ledere på 
første møtet og hovedfokuset for skolens elevråd er at alle elevene har det fint og trives godt på 
skolen.   
 

Sak 2/22  Skoleregler_evaluering 

Vi ser at 7.trinn ofte skårer litt lavt på mange punkter på elevundersøkelsen og det ønsker vi å 

gjøre noe med.  

• 7.trinn får være inne i storefri på tirsdager, de kan spille bordtennis, spille kort, være på 
biblioteket med mer.  

 
Skolereglene:   

• Mange elever kommer for seint til skolen, dette er ugreit for de elevene det gjelder. 
Elevrådet ønsker at foreldrene må gjøre noe med dette. Det er jo ikke barnas feil, men 
foreldrene som ikke vekker barna sine tidlig nok.   

o Kim Stian som er representant i FAU tar dette med seg til neste møte.  
• Elevrådet ønsker at de reglene som gjelder for elevene på skolen også skal gjelde på AKS. 

AKS-klubbene er ikke ryddig nok, her må alle elevene og de voksne være enda mer 
tydelige på hvordan ting skal se ut.  
  

Regler for oppførsel: 



• Elevene opplever at de er mer bråkete når det er vikarer enn når det er lærerne som har 
klassen. Dette ønsker elevrådet en endring på, men vet ikke helt hvordan, men vi må 
snakke sammen om det.  

 
Basketbanen:  

• Her trengs det et malingsstrøk på linjene.   
 

Volleyballbanen:  
• Er det mulig å ha nettene oppe hele året, det er i alle fall et ønske fra elevrådet.   

 
 
Snøballkasting 

• Elevrådet ønsker at vi er mer kreative når det gjelder snøballkasting, bruke mer bøtter 
som blinker eller andre kreative ideer. Kan TL ha lage en lek med snøballkasting? 

 
Trafikksikkerhet 

• Elevrådet synes det er for seint med sykkelprøve på 5.trinn, foreslår at vi kan ha det på 
3.trinn. 

• Elevene ønsker at foreldrene også setter fra seg sykkelen på sykkelparkeringen, eleven 
får ikke sykle i skolegården. Det kan oppstå farlige situasjoner med sykler i skolegården, 
de voksne sykler veldig fort.  

• Om man har mindre barn på sykkelen kan man bære barnet og følge bort, eller trille 
sykkelen innenfor skolens område.  

 
Hodeplagg 

• Elevrådet mener det bør være lov med caps, men den må snus bak-frem når man er inne 
for å få øyekontakt med de voksne.  

• Elevrådet mener at lue og hette fortsatt ikke skal være lov. Dette skal være likt for både 
elever og lærere.  

 

Sak 3/22  Godt skolemiljø (GSM) 

• I fjor var vi ikke helt fornøyd med elevundersøkelsen, det var en del som meldte at de ikke 
hadde det så bra på skolen. Vi som gikk på 6.trinn opplevde at de som gikk på 7.trinn ikke 
var så hyggelige med de elevene som er yngre. Dette var ikke bra og vi håper at 7.trinn 
har det finere nå.  

o Selv om ikke undersøkelsen er gjennomført enda så tror vi at det er bedre i år.  
o Mange har yngre søsken på årets 7.trinn og vi tror at det er bedre. Vi gleder oss 

til å se og vil legge frem undersøkelsen i neste SMU. 
• Elevrådet skulle ønske de kunne hatt flere kvelder på skolen med  disco, mat, kosekveld 

med mer. 
o Kim Stian tar med seg dette til neste FAU, kanskje det kan være en gang i 

måneden for ulike trinn, halve skolen, hele skolen  
 

Sak 4/22  Elevrådets miljøkampanje 



Tidligere har det vært miljøkampanje på skolen, da ønsket vi minske bruk av kopipapir. Dette ble 

veldig bra og er fortsatt bra. Dette blir en sak i neste møte, vi har ikke bestemt oss for hva vi skal 

ha fokus på enda.  

Sak 5/22  Eventuelt  

 Eventuelt:  Elevene ønsker seg bind og tamponger på jentedoene, eller et sted som er enklere og mer 

tilgjengelig enn helsesykepleier eller kontor.  

Kim Stian (foresatt) formidlet at foreldrene har en egen gruppe som ser på skolemiljøet, det fysiske miljøet 

på skolen, luftkvalitet, utsyn og dagslys.  

 

 

Vennlig hilsen 

Hilde Røssum Strandenæs, rektor.  


